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Številka: 031-9/2023 

      Datum: 28. 6. 2023 
 

Zapisnik 
19. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 27. 6. 2023, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
Tomaž GUBENŠEK, UL AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, prof. dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF; prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. 
Mirko PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, izr. prof. dr. Liljana RIHTER, UL FSD, 
prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Metka 
TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Janez 
VODIČAR, UL TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, 
UL FKKT in študenti: Klara MESTEK, UL FSD, Luka MIHALIČ, UL FU, Jaka ROTMAN PRIMEC, 
UL FFA, Nejc DONAVAL, UL FŠ - (25 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, prof. dr. Marina PINTAR, 
UL BF, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, 
UL NTF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, Kristijan BRIŠKI, UL PF, 
Matej LINO PIRC, UL EF; Rok KOFOL, UL FDV - (9 senatorjev). 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. mag. Matjaž 
Drevenšek – prorektorji UL; prof. dr. Polona Jamnik, predsednica KDŠ, prof. dr. Andrej Kitanovski, 
predsednik KMŠ, prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; 
prof. dr. Mojca Golobič, nadomešča senatorko UL BF, izr. prof. dr. Saša Jerše, nadomešča senatorja UL 
FF, prof. dr. Andrej Demšar, nadomešča senatorko UL NTF, prof. dr. Tomaž Marš, nadomešča senatorja 
UL MF; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; Miha Kosec - predsednik ŠS UL, Alenka Golobič, 
Teja Velkavrh – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Katarina Ivec, Danijela Kotnik, Ivanka Stritar, mag. Aleš Košir, 
prof. dr. Dejan Jontes, Simona Okorn, Mirela Šućur, Maša Hiti, Nina Narat Meden, Peter Jenko – rektorat 
UL; Irena Ograjenšek – predstavnica VSS; Bojan Ravnikar – sindikat VIR; Anamarija Pocrnjič, UL 
ALUO. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 7 (V. poglavje), 12, 13 in 14 zaprte za 
javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 19. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 18. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
I. Predlog koledarja sej Senata UL (študijsko leto 2023/2024) 
 
SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL sprejme koledar sej Senata UL za študijsko leto 2023/2024, kot izhaja iz priloge tega sklepa. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

1.  Določitev dnevnega reda 19. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 18. seje Senata UL   
3.  Poročilo rektorja   
4.  Celostna grafična podoba Univerze v Ljubljani in njenih članic (izr. prof. dr. Dejan Jontes)  
5.  Sprememba in Čistopis Pravilnika o podeljevanju Prešernovih nagrad študentom UL (prof. dr. Gregor 

Majdič, rektor) 
 

6.  Spremembe Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja knjižnic UL (prof. dr. Anton Ramšak, prorektor)  
7.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL: 

- Poslovnik, naloge in imenovanje članov in namestnikov članov Komisije univerze za 
pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih 

- Zamenjava članice Komisije za kakovost UL 
- Imenovanje predstavnikov študentov v delovna telesa Senata UL 
- Imenovanje članov Komisije za pritožbe v okviru internega razpisa za financiranje 

raziskovalnih programov * 

 

8.  Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (mag. Matjaž Drevenšek, 
prorektor) 

 

9.  Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev (prof. dr. 
Gregor Majdič, rektor) 

 

10.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij UL (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije)  
11.  Poročilo Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  
12.  Poročilo Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  
13.  Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Gregor Majdič, rektor in 

predsednik komisije) 
 

14.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, predsednik 
komisije) 

 

15.  Razno  
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II. Poročilo rektorja 
 
Rektor je povedal, da so podpisali sporazum z Ministrstvom za obrambo, in sicer na področju 
izobraževanja, usposabljanja, znanstvenega raziskovanja in razvoja s področja vojaških ved, 
obramboslovja in varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami. 
 
Rektor je povedal tudi, da so s Centrom Rog sklenili pogodbo o sodelovanju, ki med drugim vključuje 
uporabo pedagoške učilnice in 300 ur dela v skupnostnih delavnicah na prenovljeni lokaciji. Študenti se 
bodo v center lahko vključevali tudi programsko. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Celostna grafična podoba Univerze v Ljubljani in njenih članic (izr. prof. dr. Dejan Jontes) 
Izr. prof. dr. Dejan Jontes je predstavil predlog nove Celostne grafične podobe Univerze v Ljubljani in 
njenih članic (CGP UL), kot sledi iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo.   
 
Prof. dr. Matej Blenkuš se je zahvalil za vse vloženo delo v ta proces. Izrazil je prepričanje, da je pred 
nami največ, kar je v tem trenutku možno pridobiti. Izpostavil je skrb, da od 11 članov komisije 5 članov 
ni podprlo predloga implementacije. Tudi sam se strinja z izpostavljenimi dilemami, hkrati pa se zaveda 
sodobnega likovnega okolja digitalnih aplikacij in nujnosti, da je danes v 21. stoletju znak bolj preprost, 
kot je bil včasih. Po eni strani podpira napore Rektorja in projekta, meni, da je to velik, predvsem 
organizacijski korak naprej, korak, s katerim poenotimo celostno grafiko vseh članic in univerze, po drugi 
strani pa je tu vprašanje simbolike, kaj »odrezana« hiška v resnici pomeni (ali jo lahko razumemo kot 
odprto institucijo, ali jo razumemo kot besedo, ki ji odrežemo zadnjo črko). To si mora vsak član univerze, 
vsak zaposleni, sam razlagati in jo na neki način sprejeti. Dodal je, da bo pri glasovanju vzdržan, ker je 
razklan med operativno in pragmatično vlogo senatorja, ter v vlogi likovnika težko prezre dvome, ki so 
bili podani. 
 
Prof. dr. Peter Grilc se je zahvalil za lepo in izčrpno predstavitev. Povedal je, da je UL PF o CGP-ju 
razpravljala prejšnji teden na senatu članice in kot najbolj problematično točko so izpostavili t.i. co-
branding (soobstoj dveh znakov identitete – na eni strani univerze, na drugi strani članice). Dodal je, da 
so na UL PF zelo senzibilni glede uporabe znakov, ki so v uporabi že vsaj 100 let. Edini primer co-
brandinga v izvedbeni obliki v tem gradivu je bila pdf predstavitev , kjer je logotip UL PF postavljen na 
desno stran, z omembo da se ga postavi ločeno od logotipa univerze. Povedal je, da je videti, kot gumb 
za upravljanje spletne strani. Želijo si, da bi se njihovi občutki upoštevali in bi se njihov logotip postavilo 
na ustrezno mesto. Drugi deli tega gradiva, ki smo ga prejeli, soobstoja univerze in članic ne obravnavajo. 
Na UL PF si želijo imeti logotip, hkrati pa si želijo imeti garancijo, da bodo njihove želje upoštevane. 
Razumejo, da je bilo javno naročilo usmerjeno na univerzo in da je bil co-branding mogoče spregledan. 
Povedal je, da je mogoče danes trenutek, da to gradivo dopolnimo in na neki način dobimo garancijo, da 
bo logotip katere koli članice, ki si tega želi, primerno upoštevan.    
 
Izr. prof. dr. Dejan Jontes je odgovoril, da je t.i. co-branding danes realnost. Zagotovilo v obliki sklepa se 
mu ne zdi potrebno, ker je jasno, da bo co-branding omogočen, edino kar danes še ni jasno, je to, kako 
bosta ta dva znaka nastopala. Senat UL s sklepom ne more idejno oblikovati predloga, da bi lahko točno 
to določal, zato je sprejem sklepa glede tega nemogoč in tudi nesmiseln. Nemogoče je, da ne bi bilo možno 
nastopanje dveh znakov. Članice bodo lahko v nadaljnjem procesu sodelovale. V idejni fazi ni mogoče 
čisto vsega predvideti. Tak odgovor je dal tudi dekanu UL PF in glede na to, da smo doslej vse delali 
transparentno, je izrazil prepričanje, da bo tako delo potekalo tudi naprej, v fazi usklajevanja s članicami.  
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Prof. dr. Peter Grilc je odgovoril, da bo v naslednji fazi prišlo do pogajanj z avtorji in v idejni rešitvi je 
logotip UL PF (tehtnica) umeščen kot gumb na spletni strani. Postavlja se vprašanje, ali bodo avtorji 
razumeli oz. dosegljivi za spremembe, ki jih imajo na članici ali pa bodo vztrajali pri svoji idejni rešitvi. 
Skrbi ga, ali se da glede tega sploh še pogajati, kljub dobri volji, da bi s priročnikom to uredili. Glede 
idejnih rešitev pogajanj med naročnikom in idejnimi partnerji, je predlagal, da se avtorje zaprosi za 
senzibilizacijo co-brandinga in dopolnitev gradiva, in vstop v tretjo fazo jasnih pogajalskih stališč.  
 
Izr. prof. dr. Dejan Jontes je odgovoril, da so avtorji izredno senzibilni glede naših predlogov in komisija 
je predlagala več kot 10 sugestij, kaj nadgraditi, popraviti in vse je bilo upoštevano.  
 
Prof. Alen Ožbolt se je zahvalil za odlično predstavitev in povedal, da so na akademiji zelo veseli, da je 
postopek spremembe CGP-ja transparenten. Dodal je, da ima obstoječi znak pomanjkljivosti v digitalnem 
okolju. Glede na predstavitev novega CGP-ja podpira prvo poročilo in vsebinsko predstavitev tega 
poročila. Povedal je tudi, da je bil seznanjen z vsemi zapleti. Vsak predlog je nedokončna rešitev in treba 
bo narediti veliko aplikacijo za celotno okolje. V tem tretjem poskusu vidi prednosti, dobro prakso, rešitev, 
ki ponuja v 21. stoletju boljšo uporabnost, aplikativnost. Rešitvi je treba dati možnost, da se uporabi, sicer 
ne bomo vedeli, kako se obnese v praksi.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič se je zahvalila za celoten pravni postopek, za priložnost, da je v komisiji 
sodelovala ena strokovna sodelavka, ki ne prihaja s področja umetnosti, ampak je bila z UL EF (s področja 
trženja). Dodala je, da je bilo opravljeno zelo veliko delo in povedala, da na UL EF že od vsega začetka 
ne čutijo prevelike legitimnosti pri tem, da se borijo za ohranjanje obstoječega logotipa, čeprav ga sami ne 
uporabljajo. UL EF je razvila svoj znak zaradi potrebe mednarodnih komunikacij. Ne želi, da bi se ponovil 
javni debakel, ki se nam je zgodil v prvem poskusu spremembe logotipa. Takrat ni podprla spremembe 
logotipa. Senat UL je tisto spremembo podprl z obrazložitvijo, da je spremembo pripravila članica, ki je 
vodilna v Sloveniji za tovrstna vprašanja. Kasneje, ko se je začela časopisna vojna in se je rektor prof. dr. 
Papič odločil, da prekliče odločitev, je temu nasprotovala. Dodala je, da izpademo zelo neresni, če enkrat 
sprejmemo odločitev, drugič pa jo prekličemo. Nadaljevala je, da je za njo najbolj pomembno to, kar bo 
povedal rektor. Prof. dr. Metka Tekavčič se je izr. prof. Dejanu Jontesu zahvalila za vse napore, ki jih je 
vložil pri tem projektu, ampak na koncu bo v primeru ponovnih javnih debat, rektor tisti, ki bo sprejel 
odločitev. Ne želi si, da bi bila podoba UL še enkrat tako zlorabljena, kot je bila takrat, zato bo tokrat 
prisluhnila temu, kako spremembo vidi rektor. Skoraj nemogoče je, da bi se vsi poenotili z neko 
spremembo, ampak če bomo vedno samo razpravljali in nič naredili, ne bomo nič uspeli.  
 
Rektor je odgovoril, da ni strokovnjak za likovno oblikovanje, zato to prepušča stroki. Zdi se mu dobra 
rešitev, ki jo bo tudi podprl. Primerna se mu zdi za digitalno okolje, hkrati pa dopušča pomanjševanje 
znaka, kar za obstoječi znak ne moremo trditi.  
 
Prof. Tomaž Gubenšek je povedal, da se na UL AGRFT strinjajo s predlagano rešitvijo in jo podpirajo. 
 
Prof. dr. Iztok Prezelj je povedal, da bo podprl to rešitev in se strinja, da se naredi korak naprej, kljub 
strahu o notranjih ali zunanjih kritikah. Vsem okusom in željam je namreč težko ugoditi. Tudi on je 
pohvalil predstavitev projekta.  
 
Prof. dr. Mojca Golobič (nadomešča senatorko UL BF) je dodala, da mora takšna institucija s tresočo 
roko spreminjati svoj znak, in v kolikor nismo prepričani, je bolje, da ne gremo v to. Ne strinja se z 
mnenjem, da če ne poskusimo, ne bomo vedeli. Pri predstavljeni rešitvi ima težavo pri dveh ključnih 
zadevah, in sicer prepoznavnost in komuniciranje (torej pomen znaka). Sedanji znak je dobro opazen, 
novi znak pa v primerjavi s številnimi drugimi znaki ni dovolj opazen. Dodala je, da ima odrezano krilo 
svoje sporočilo, ki ni nujno pozitivno.  
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Rektor je odgovoril, da se je CGP pripravljal s t.i. tresočo roko, saj je cel proces trajal približno 20 mesecev.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je dodala, da so na UL FGG podprli to rešitev. Vsi zaposleni na UL 
FGG so dobili možnost posredovati svoje pripombe in edina pripomba se je nanašala na to odrezanost 
hiške. Postavilo pa se je vprašanje cene nove črkovne vrste, in sicer ali jo bo UL odkupila in jo bomo 
lahko vsi zaposleni uporabljali, ali jo bodo morale tudi članice plačati.  
 
Izr. prof. dr. Dejan Jontes je glede črkovne vrste odgovoril, da je želja, da bi se z avtorico pogovarjali o 
odkupu, in to bo strošek rektorata. Cena sedaj še ni znana. 
 
Prof. dr. Peter Grilc se je zahvalil izr. prof. dr. Dejanu Jontesu za zagotovila, da bo priročnik upošteval 
njihove želje, vendar je prosil, da se o tem izjasni rektorat.  
 
Rektor je odgovoril, da je izr. prof. dr. Dejan Jontes del rektorata, in sicer svetovalec rektorja za 
komunikacije.  
 
Prof. dr. Peter Grilc je odgovoril, da izr. prof. dr. Dejan Jontes ni pooblaščenec in prosil, da rektor to 
zagotovi. Ponovno je dodal, da na UL PF niso problematizirali grafičnih rešitev znaka UL, ampak je 
njihova debata tekla zgolj o obstoju co-brandinga. In glede tega želijo imeti zagotovilo. 
 
Rektor je odgovoril in dal zagotovilo, da bodo dovolili co-branding.  
 
Prof. dr. Peter Grilc se je zahvalil in prosil, da se to zagotovilo zapiše v zapisnik.  
 
Rektor se je strinjal, da se to navede v zapisniku in dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.: 

1. Senat UL sprejme idejno rešitev za celostno grafično podobo Univerze v Ljubljani in njenih članic. 
2. Rektor po sprejetju imenuje komisijo za implementacijo CGP UL, ki bo skrbela za nemoten 

prehod na novo podobo.  
3. Nova CGP se prične uporabljati 1.1. 2024 v digitalnih okoljih in od 1.3. 2024 dalje pri vseh drugih 

oblikah označevanja. Proces implementacije in prehod na novo podobo se zaključi do 31.12.2025. 
Sklep je bil sprejet. (20 ZA, 5 VZDRŽANIH, 0 PROTI) 

 
Ad 5.) Sprememba in Čistopis Pravilnika o podeljevanju Prešernovih nagrad študentom UL (prof. dr. 
Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da zaradi naknadno ugotovljene očitne pomote v besedilu Pravilnika o podeljevanju 
Prešernovih nagrad študentom UL predlagamo redakcijski popravek zapisa v 4. odstavku 7. člena, saj je 
zapis, na katerem mestu v pravilniku je navedba izjave za nagrajenca, napačen. Trenutni zapis v pravilniku 
napačno navaja, da je izjava za nagrajenca v pravilniku navedena v 3. alineji enajstega odstavka 3. člena. 
 
Pravilen zapis 4. odstavka 7. člena se glasi:  
»Izjave nagrajencev iz 3. alineje prvega odstavka 4. člena trajno hranijo članice predlagateljice.«.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5: 
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Senat UL sprejema spremembo in čistopis Pravilnika o podeljevanju Prešernovih nagrad študentom UL, 
kot sledi iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Spremembe Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja knjižnic UL (prof. dr. Anton Ramšak, 
prorektor) 
 
Prof. dr. Anton Ramšak je predstavil spremembe Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja knjižnic UL, 
kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6.: 
Senat UL sprejme spremembe Pravilnika o splošnih pogojih poslovanja knjižnic UL, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
I. Imenovanje članov in namestnikov članov Komisije univerze za pritožbe kandidatov v 
prijavno-sprejemnih postopkih 
 
Senat je na 18. seji dne 30. 5. 2023 sprejel spremembo 57. in 57.a člena Statuta UL. V skladu z navedenim 
se na 19. seji Senata UL dne 27. 6. 2023 imenuje člane in namestnike članov Komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih, določijo se naloge komisije in sprejme poslovnik komisije. 
 
Prof. dr. Matej Blenkuš je izpostavil vprašanje v zvezi s prijavno-sprejemnim postopkom v primeru 
pritožb na rezultate preizkusa usposobljenosti. Ali se pritožbe naslovijo na komisijo ali se jih obravnava 
na posamezni članici.  
 
Danijela Kotnik je odgovorila, da se tovrstne pritožbe obravnavajo na članici.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 7.1.: 
Senat UL sprejme sklep o imenovanju članov in namestnikov članov Komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih: 
1. prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica za študijske in študentske zadeve, predsednica 
komisije,  
1. prof. mag. Matjaž Drevenšek, prorektor UL, namestnik predsednice komisije, 
 
2. doc. dr. Aleš Novak, UL PF, član, 
2. doc. dr. Tina Sever, UL FU, namestnica člana doc. dr. Aleša Novaka, 
 
3. Saša Fidler Duronjič, VPIS UL, članica, 
3. Tjaša Obranovič, VPIS UL, namestnica članice Saše Fidler Duronjič, 
 
4. Miha Kosec, študent, predsednik ŠSUL, član 
4. Tamara Fiksl, študentka, tajnik ŠS UL, namestnica člana predsednika ŠS UL, tajnica ŠS UL 
Komisija šteje 4 člane in 4 namestnike članov. Mandatno obdobje komisije traja od imenovanja, do konca 
štiriletnega mandata Senata Univerze v Ljubljani. Mandat študentov traja eno leto. Po preteku mandata 
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Senata Univerze v Ljubljani komisija še naprej opravlja naloge do imenovanja nove komisije, ki jo imenuje 
Senat Univerze v Ljubljani. 
Z dnem sprejetja tega sklepa preneha veljati sklep rektorja, št. 033-20/2021-18 z dne 6. 10. 2021. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.2.: 
Senat UL določi naloge Komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih, kot 
sledi iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 7.3.: 
Senat UL sprejme poslovnik Komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih, 
kot sledi iz gradiva. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
II. Zamenjava članice Komisije za kakovost UL 
 
Izr. prof. dr. Katja Lozar Manfreda je podala odstopno izjavo. UL FDV je predlagal, da se namesto 
prodekanje, izr. prof. dr. Katje Lozar Manfreda, predlaga izr. prof. dr. Ireno Bačlija Brajnik, ki je tudi 
predsednica Komisije za kakovost na UL FDV.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.4.: 
Senat UL na podlagi predloga UL FDV namesto izr. prof. dr. Katje Lozar Manfreda za članico Komisije 
za kakovost UL imenuje izr. prof. dr. Ireno Bačlija Brajnik. Mandat prične teči z dnem imenovanja in traja 
do konca štiriletnega mandata Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
III. Imenovanje predstavnikov študentov v delovna telesa Senata UL 
 
Študentski svet Univerze v Ljubljani je v skladu s 37. členom Poslovnika Študentskega sveta Univerze v 
Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021, s spremembo) na svoji 5. redni seji dne 8. 6. 2023 sklenil 
Senatu UL v imenovanje predlagati navedene predstavnike študentov.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.5.: 
Senat UL imenuje Nejca Tacerja z UL FGG za člana iz vrst študentov v Komisiji za meduniverzitetno 
in mednarodno sodelovanje v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnika se prične z 
imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
IV. Seznanitev Senata UL s predlogi članov Komisije za pritožbe v okviru internega razpisa za 
financiranje raziskovalnih programov 
 
Predlog članov: 
Naravoslovje - prof. dr. Martin Čopič (upok.), UL FMF 
Tehnika - prof. dr. Božidar Šarler, UL FS 
Biotehnika in biomedicina - prof. dr. Ksenija Geršak, UL MF 
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Humanistika - izr. prof. dr. Jaka Repič, UL FF 
Družboslovje - prof. dr. Jerca Kramberger Škerl, UL PF 
Umetnost - prof. dr. Tadeja Zupančič, UL FA 
(trenutno je v teku zbiranje predlogov za namestnike članov, zato bo za sprejetje sklepa o imenovanju komisije sklicana 
posebna dopisna seja Senata UL) 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.6.: 
Senat UL bo imenoval člane in namestnike članov Komisije za pritožbe v okviru internega razpisa za 
financiranje raziskovalnih programov na dopisni seji. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
V. Seznanitev Senata UL s predlogi panelistov v okviru internega razpisa za financiranje 
raziskovalnih programov (to poglavje je bilo zaprto za javnost) 
 
 
Ad 8.) Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (prof. mag. Matjaž 
Drevenšek, prorektor) 
 
V potrditev posredujemo kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti, in sicer na predlog: 

- UL FU: dejavnost Upravna svetovalnica(4 KT),   
- UL EF: Italijanski jezik v poslovnem okolju 2 (4 KT), Nemški jezik v poslovnem okolju 2 (4 KT), 

Analiza doseganja okoljskih, družbenih in upravljavskih (ESG) ciljev v podjetjih (3 KT) in Krožno 
gospodarstvo (4 KT),  

- Centra za obštudijsko dejavnost Univerze v Ljubljani: dejavnost Digitalne kompetence (4 
KT), Psihosocialno in fizično ravnovesje (4 KT) in Razvoj veščin za učinkovito delo (4 KT). 

 
Vsi predlogi kreditno ovrednotenih dejavnosti bodo na voljo vsem študentkam in študentom Univerze v 
Ljubljani. Učne načrte je v prvi fazi pregledal in sprejel senat članice/kolegij rektorja, v drugi fazi so učne 
načrte na 4. redni seji potrdili člani Komisije za obštudijsko dejavnost (15. 6. 2023). Dejavnosti 
obravnavajo vsebine, ki zajemajo 10 ključnih kompetenc 2025 (Svetovni ekonomski forum), 8 ključnih 
kompetenc vseživljenjskega učenja in/ali obravnavajo vsebine, usmerjene v trajnostni razvoj.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 8.1.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Upravna svetovalnica. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.2.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Italijanski jezik v poslovnem 
okolju 2. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.3.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Nemški jezik v poslovnem 
okolju 2. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
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SKLEP št. 8.4.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Analiza doseganja okoljskih, 
družbenih in upravljavskih (ESG) ciljev v podjetjih.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.5.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Krožno gospodarstvo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.6.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Digitalne kompetence. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.7.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Psihosocialno in fizično 
ravnovesje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 8.8.: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Razvoj veščin za učinkovito 
delo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da se spreminja 8. člen pravilnika, in sicer: 

- 1. odstavek: uskladitev številčenja členov s pravilnikom UL; 
- 2. odstavek: po trenutno veljavnem pravilniku je moral delavec dekanu/dekanji podati prošnjo, v 

kateri je navedel finančni vir za kritje stroškov razbremenitve. Namesto navedene zahteve sedaj 
pravilnik kot prilogo k pravilniku uvaja obrazec, v katerem delavec navede potrebne podatke (med 
drugim se zahteva izjava nosilca sredstev, da se strinja z zaposlitvijo na projektu/programski 
skupini ter, da so na razpolago sredstva za zaposlitev in strinjanje predstojnika katedre in 
dekana/dekanje z razbremenitvijo). 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.:  
Senat UL daje soglasje k spremembam 8. člena Pravilnika o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih 
učiteljev in sodelavcev na UL FKKT. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij UL (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije) 
 
Prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije, je podala krajše poročilo o delu Komisije za dodiplomski 
študij, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
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Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL 1. dopisne seje (11. 4. 2023–
12. 4. 2023), 12. redne seje z dne 16. 5. 2023 in 13. redne seje z dne 13. 6. 2023 in sprejetimi sklepi na 
podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Obrazložitev: Sklepi so bili sprejeti soglasno, razen naslednjih: 
UL EF, sklep št. 8.2 (glasovalo je 10 članov, 9 članov je glasovalo ZA, 1 je bil VZDRŽAN), 
UL FS, sklep št. 10 (glasovalo je 13 članov, 12 članov je glasovalo ZA, 1 je bil VZDRŽAN, 
UL ZF, sklep št. 16.2.2 (glasovalo je 12 članov, 6 članov je glasovalo ZA, 6 je bilo VZDRŽANIH), 
UL ZF, sklep št. 16.3.2 (glasovalo je 12 članov, 3 člani so glasovali ZA, 9 je bilo VZDRŽANIH), 
UL ZF, sklep št. 16.5.2 (glasovalo je 12 članov, 6 članov je glasovalo ZA, 6 je bilo VZDRŽANIH). 
 
Sklep Senata UL, sprejet na konstitutivni in 1. seji dne 9. 10. 2021:  
»Senat UL določa, da morajo delovna telesa Senata UL vse sklepe, ki so jih sprejeli na podlagi pooblastila Senata UL in 
niso bili sprejeti soglasno, dati Senatu UL v vsebinsko presojo. Dokončno odločitev sprejme v takih primerih Senat UL«. 
 
Na 13. redni seji KDŠ dne 13. 6. 2023 so bile obravnavane spremembe obveznih sestavin študijskih 
programov, pri katerih so se nekateri člani KDŠ vzdržali glasovanja.  
 
V zvezi s spremembami prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa Visoka 
poslovna šola (sklep št. 8.2) se je član KDŠ vzdržal glasovanja, ker je bil mnenja, da vloga UL EF v projektu 
Ultra s strani predstavnice članice na seji ni bila dovolj pojasnjena, zato se pri glasovanju ni opredelil. 
Pri predlogu uvedbe vojaškega modula v prvostopenjski visokošolski strokovni študijski program 
Strojništvo – Projektno aplikativni program (sklep št. 10) je član KDŠ problematiziral nosilstvo enega od 
predmetov vojaškega modula, predmet Vojaški menedžment, voditeljstvo in vojaška etika. Izpostavil je, da je 
nosilec predmeta s Fakultete za pomorstvo in promet, glede na temo predmeta – menedžment – 
neustrezen, in pojasnil, da bi moral pri predmetu kot nosilec sodelovati nekdo iz Ekonomske fakultete in 
Fakultete za družbene vede. V zvezi z vojaškim modulom je bilo pojasnjeno, da so bila pripravljena 
izhodišča za pripravo vojaških modulov, v pripravo so bile vključene različne članice, vključno z UL FDV, 
z izhodišči je bil seznanjen tudi Senat UL, UL pa je trenutno v postopku podpisovanja sporazuma z 
MORS. Isti predmet z istim nosilcem je že akreditiran na drugih visokošolskih strokovnih študijskih 
programih UL. 
V razpravi v zvezi s spremembami pogojev za vpis v treh prvostopenjskih visokošolskih strokovnih 
programih UL ZF (Delovna terapija, Laboratorijska zobna protetika in Babištvo, sklepi št. 16.2.2, 16.3.3 in 16.5.2) 
je bilo odprto vprašanje ustreznosti omejevanja vpisa kandidatov z zdravniškimi potrdili. Po mnenju 
nekaterih članov ni jasno, kaj v resnici specialist medicine dela preverja, obenem pa je takšno preverjanje 
nesmiselno, ker ga bodo diplomanti v vsakem primeru opravili pred nastopom dejanskega dela. 
Predstavnika z vrst študentov sta izrazila skrb, da bi potrditev tega predloga sprememb pogojev za vpis 
vodila v poplavo omejitev. Izpostavljena je bila tudi morebitna etična spornost takšnega omejevanja vpisa 
v študijske programe.  
Pojasnjeno je bilo, da določeni študijski programi zaradi varnostnih razlogov ne morejo biti odprti za vse 
kandidate in da je ta pogoj že akreditiran na treh drugih študijskih programih – tj. dveh programih UL ZF 
in na enem UL VF. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP št. 10.1: 
Senat UL sprejme spremembe prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Visoka poslovna šola Univerze v Ljubljani Ekonomske fakultete, ki se nanašajo na spremembe predmetnika 
(uvedba izbirnih predmetov). 
Spremembe začnejo veljati v študijskem letu 2023/2024.  
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Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 10.2: 
Senat UL sprejme spremembe prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Strojništvo – Projektno aplikativni program Univerze v Ljubljani Fakultete za strojništvo, ki se nanašajo na 
spremembe predmetnika (uvedba štirih sklopov izbirnih predmetov, uvedba in ukinitev predmetov, 
sprememba vrste predmeta, sprememba števila KT ECTS pri predmetih, zamenjava predmetov med 
letniki ter sprememba deleža izbirnosti v predmetniku). 
Spremembe začnejo veljati v študijskem letu 2024/2025.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 10.3.: 
Senat UL sprejme spremembe prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Delovna terapija Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete, ki se nanašajo na spremembe pogojev za vpis. 
Spremembe začnejo veljati v študijskem letu 2025/2026.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 10.4.: 
Senat UL sprejme spremembe prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Laboratorijska zobna protetika Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete, ki se nanašajo na spremembe 
pogojev za vpis in meril za izbiro ob omejitvi vpisa. 
Spremembe začnejo veljati v študijskem letu 2025/2026.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP št. 10.5.: 
Senat UL sprejme spremembe prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa 
Babištvo Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete, ki se nanašajo na spremembe pogojev za vpis. 
Spremembe začnejo veljati v študijskem letu 2025/2026.  
Za izvedbo predloga sprememb je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev. 
Sklep se posreduje v vednost Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Komisija za dodiplomski študij je obravnavala predlog za prenehanje akreditacije prvostopenjskih 
univerzitetnih študijskih programov Analitska sociologija, Družboslovna informatika, Evropske študije - 
družboslovni vidiki, Komunikologija - medijske in komunikacijske študije, Komunikologija - tržno komuniciranje in odnosi 
z javnostmi, Kulturologija, Mednarodni odnosi, Novinarstvo, Politologija – obramboslovje, Politologija - študije demokracije 
in upravljanja, Politologija – študije politike in države, Sociologija - upravljanje organizacij, človeških virov in znanja, 
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prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa Družboslovna informatika in študijskega 
programa za izpopolnjevanje Program za izpopolnjevanja družboslovnega znanja UL FDV. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 10.6.: 
Senat UL na podlagi tretje alineje šestega odstavka 51.o člena ZViS (Uradni list RS, št. 32/12 – uradno 
prečiščeno besedilo, 40/12 – ZUJF, 57/12 – ZPCP-2D, 109/12, 85/14, 75/16, 61/17 – ZUPŠ, 65/17, 
175/20 – ZIUOPDVE, 57/21 – odl. US, 54/22 – ZUPŠ-1 in 100/22 – ZSZUN)  na Nacionalno agencijo 
RS za kakovost v visokem šolstvu posreduje zahtevo za prenehanje akreditacije prvostopenjskih 
univerzitetnih študijskih programov Analitska sociologija, Družboslovna informatika,  Evropske študije - 
družboslovni vidiki,  Komunikologija - medijske in komunikacijske študije, Komunikologija - tržno komuniciranje in 
odnosi z javnostmi, Kulturologija, Mednarodni odnosi, Novinarstvo, Politologija – obramboslovje, Politologija - študije 
demokracije in upravljanja, Politologija – študije politike in države, Sociologija - upravljanje organizacij, človeških virov in 
znanja, prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa Družboslovna informatika in 
študijskega programa za izpopolnjevanje Program za izpopolnjevanja družboslovnega znanja Univerze v Ljubljani 
Fakultete za družbene vede. Predlaga se prenehanje akreditacije od vključno 30. 9. 2024 dalje. 
Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem 
šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije) 
 
Prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije, je podal krajše poročilo o delu Komisije za magistrski 
študij, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij z 12. seje z dne 15. 6. 2023 ter 
sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Komisija za magistrski študij je obravnavala predlog za prenehanje akreditacije magistrskih študijskih 
programov Družboslovna informatika, Evropske študije, Komunikologija, Kulturologija - kulturne in religijske študije, 
Mednarodni odnosi, Novinarske študije, Obramboslovje, Politologija – analiza politik in javna uprava, Politologija – 
politična teorija, Sociologija, Sociologija - upravljanje organizacij, človeških virov in znanja, in Strateško tržno 
komuniciranje, UL FDV. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 11.: 
Senat UL na podlagi tretje alineje šestega odstavka 51.o člena ZViS (Uradni list RS, št. 32/12 – uradno 
prečiščeno besedilo, 40/12 – ZUJF, 57/12 – ZPCP-2D, 109/12, 85/14, 75/16, 61/17 – ZUPŠ, 65/17, 
175/20 – ZIUOPDVE, 57/21 – odl. US, 54/22 – ZUPŠ-1 in 100/22 – ZSZUN) na Nacionalno agencijo 
RS za kakovost v visokem šolstvu posreduje zahtevo za prenehanje akreditacije magistrskih študijskih 
programov Družboslovna informatika, Evropske študije, Komunikologija, Kulturologija - kulturne in religijske študije, 
Mednarodni odnosi, Novinarske študije, Obramboslovje, Politologija – analiza politik in javna uprava, Politologija – 
politična teorija, Sociologija, Sociologija - upravljanje organizacij, človeških virov in znanja, in Strateško tržno 
komuniciranje Univerze v Ljubljani Fakultete za družbene vede. Predlaga se prenehanje akreditacije od 
vključno 30. 9. 2025 dalje. 
Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem 
šolstvu. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
Prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije, je podala krajše poročilo o delu Komisije za doktorski 
študij, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom o delu Komisije za doktorski študij s 16. seje z dne 16. 5. 2023 ter s 
sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL.  
 
Ad 13.) Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Gregor Majdič, rektor 
in predsednik) 
 
 
Ad 14.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
Prof. dr. Iztok Prezelj je rektorja obvestil, da so v trenutnem internem razpisu v zvezi s pridobivanjem 
novih programskih skupin na področju družboslovja in humanistike pri razpisnih pogojih v uporabi 
neusklajeni pogoji v zvezi s slovenskimi založbami izven BIBLIO-C seznamov. Dekani so ugotovili, da 
je očitno prišlo do pomote in v njihovem imenu sporoča, da to predstavlja težavo, še posebej v tej točki, 
ko je razpis zunaj. 
 
Rektor je odgovoril, da je ta seznam prejel od dekanje UL FF, in sicer z zagotovilom, da gre za dokončni 
in usklajeni seznam. Rektor je nadaljeval, da ni mogoče spreminjati seznama v času, ko je v teku razpis. 
Dodal je, da so dekani z omenjenih področij že 15. maja zagotovili, da bodo seznam pripravili. Od takrat 
je vsak dan prejemal elektronsko pošto posameznih dekanov, katere založbe morajo biti uvrščene na 
seznam, ni pa prejel končnega seznama. Rektor je dodal, da je po junijskem Kolegiju dekana s strani 
dekanje UL FF prejel seznam, z zagotovilom, da gre za končni in usklajeni seznam, in je upravičeno 
razumel, da je to primerno za objavo, res pa je, da ni pri vsakem posameznem dekanu posebej poizvedoval 
ali gre res za končni in usklajeni seznam. Zaključil je, da je treba naslednje leto ta seznam uskladiti, in sicer 
bo naslednjič imenoval delovno skupino, ki bo pripravila končni predlog. Poudaril je, da so dekani 
družboslovja in humanistike sami predlagali, da se bodo uskladili in pripravili končni seznam.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je komentirala, da obžaluje omenjeno situacijo. Dodala je, da je dekanji UL FF 
odgovorila, da ne ve, v katerem krogu je bil seznam usklajen in navedla, da tako pripravljen seznam 
nasprotuje skupnemu dogovoru na Kolegiju dekanov.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je ločeno od te teme dodala še, da so službe dne 27. 6. 2023 prejele obvestilo o 
časovnici za ocenjevanje in izplačilo redne delovne uspešnosti. Meni, da časovnica nasprotuje vsem 
sodobnim praksam ocenjevanja. Ko prihaja do ocenjevanja za tako majhen znesek, ki je tudi javno 
objavljen, to povzroča demotivacijo zaposlenih.  
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je glede internega razpisa nadaljeval razpravo in komentiral vstopne pogoje, 
saj si člani programske skupine ne znajo interpretirati vstopnih pogojev. Zaradi tega je nekaj uglednih 
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programskih skupin izpadlo. Poleg tega prijavni obrazci niso enostavni in so časovno izredno zahtevni. 
Omenil je, da bo ena prijavna vloga lahko obsegala tudi do 100 strani ali več.    
 
Rektor je odgovoril, da mu ni jasno, zakaj pride do take obsežnosti vloge. Prijavna vloga za povečanje 
programov naj bi vsebovala 5 strani opisa preteklega dela in 5 strani opisa dela, prijavna vloga za nove 
programe pa samo 5 strani opisa prihodnjega dela. Rektor je dodal, da je očitno prišlo do nerazumevanja 
in da bo očitno treba obrazce omejiti tudi na število znakov, ker ni bilo mišljeno, da se v obrazce piše 
preveč. 
 
Prof. dr Janez Vogrinc se je vrnil nazaj na razpravo, ki je bila glede seznama naložb, ki naj bi ga pripravile 
družboslovne in humanistične fakultete. Zaveda se, da je razpis tako rekoč zaključen in razume stališče 
rektorja, da ni njegova naloga preverjati, ali je seznam res usklajen med vsemi dekani, po drugi strani pa 
je opozoril, da je dolžnost senata, da vodi postopke objektivno in korektno do vseh članic. Kar pomeni, 
če je na nekem seznamu očitna nelogičnost, je naloga senata, da to popravi. Na tem seznamu, ki med 
članicami ni bil usklajen, so izpostavljene zgolj tri založbe UL. UL ima namreč več založb. Misli, da je vsaj 
to treba popraviti na tem seznamu, ker je popolnoma nesprejemljivo, da so tri založbe zapisane, določene 
članice, ki je šel seznam mimo njih pa se na tem seznamu niso našle. Če že ostanemo pri tem seznamu, ki 
je bil neusklajen poslan na rektorat, naj se popravi vsaj ta nelogičnost z založbami.  
 
Rektor je komentiral, da so imeli za sestavo seznama mesec in pol.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je komentirala, da se je treba zavedati, da seznam ni bil usklajen, da je bilo to 
storjeno mimo doseženega dogovora na Kolegiju dekanov. Meni, da bi bilo pravilno, da se dopolni 
seznam z vsemi univerzitetnimi založbami.  
 
Prof. dr. Janez Vodičar je komentiral, da je dekanja UL FF želela na hitro narediti uslugo in se strinja s 
prof. dr. Metko Tekavčič, da enaki pogoji veljajo tako za družboslovje kot humanistiko.  
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da se je na pripravljen seznam odzvala, ampak je mislila, da so se 
vsi uskladili razen ona, zato ni hotela vztrajati pri svojem mnenju.  
 
Rektor je odgovoril, da je s strani dekanje UL FF prejel elektronsko sporočilo, da pošilja usklajen seznam 
založb relevanten za našo stroko na nacionalni ravni. Rektor je dodal, da je to prejel kot odgovor na 
debato na Kolegiju dekanov, ki je bil v Portorožu.  
 
Prof. dr. Ksenija Horvat Vidmar je dodala, da se težko seznam dopolnjuje, ker je razpis že v teku oz. celo 
v zaključni fazi in so se potencialni prijavitelji na podlagi tega odločali, ali se bodo prijavili ali ne.  
 
Rektor je dodal, da bomo naslednje leto bolj formalno pristopili k pripravi tega razpisa, letos je želel ustreči 
dekanom, ker je mislil, da se da seznam uskladiti na neformalni ravni.   
 
Prof. dr. Metka Tekavčič je dodala, da naj se pusti, tako kot je, ampak z zabeležko, da se je zgodila zloraba 
postopka. 
 
Rektor se je strinjal s predlaganim, da se v zapisnik zapiše, da se je zgodila zloraba postopka, da pa se 
drugo leto pripravi ustrezen seznam. Drugo leto se bo za pripravo seznama imenovala delovna skupina, 
ki bo prevzela odgovornost za pripravljeno.  
 
 
Ta del točke je po zaprosilu prof. dr. Metke Tekavčič zaprt za javnost:  
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Seja je bila zaključena ob 16.40. 
 
Zapisala: Teja Velkavrh, univ. dipl. prav. 
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